
 

 

PROTOKOLL FRÅN ORDFÖRANDEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTE 
2021-04-13  
Tid:  18:30 
    
Plats:  Digitalt via Teams  
    
Närvarande:  
 
Fredrik Lindblad 
Per Lundquist  Eskilstuna Jaktskytteklubb 
Tommy Jonsson 
Lennart Ekström 
Daniel Lindström 
Göran Hägg  Bälgvikens skytteförening 
Tomas Soldin  Eskilstuna skytteförening 
Henrik Kyhlström Eskilstuna pistolskytteklubb 
Jonas Malmström Eskilstuna Precisionsskytte 
Gunnar Karlsson Eskilstuna Handeldvapenförening 
Lena Höglund  Eskilstuna Bågskytteklubb 
Kenneth Malm Eskilstuna Svartkrutsskytteklubb 
Lars Blomberg Eskilstuna Vapen  Historiska 
Linus Wara  S:t Eskils Skyttar 
Rutger Hannfors Eskilstuna Nostalgiska Skytteklubb 
Sigge Isaksen  Eskilstunaortens Jägarklubb 
Tomas Maxe  Ärla skytteförening 
Göran Hägg  Bälgvikens Skytteförening 
 
 
1 MÖTETS ÖPPNANDE  
Ordförande Per Lundquist hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
2 VAL AV SEKRETERARE 
Till sekreterare valdes Lennart Ekström 
 
3 VAL AV JUSTERINGSMAN      
Till justeringsman valdes Tomas Soldin. 
 
4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL      
Avhandlades ej 
 
5 RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST    
 
Ekonomi 
Joel har förhinder. Punkten återkommer på årsmötet. 
 
Bokningslistan 
Förändringar med avbokningar sker fortlöpande pga. Pandemin. Viktigt att alla meddelar sådana 
förändringar så att banorna kan nyttjas av andra om en tävling ställs in. 
 
Avtal med kommunen 
Avtalsförslag skulle presenteras första kvartalet d v s senast sista mars. Ännu har inget förslag 
presenterats. Samtal har förts mellan en arbetsgrupp och Daniel Silvborn. De samtalen har handlat 



 

 

om arbetsfördelningen mellan kommunen och föreningarna. Det gäller bl a skötsel av grönytor och 
underhåll av vallar. Arbetsinsatsen leder till en reduktion av den tänkta hyran för anläggningen. 
Kommunen ska hålla med en maskinpark för arbetet och föreningarna står för arbetskraften. Siffran 
på hyresbeloppet uppges till sexsiffrigt vilket ger en spännvidd mellan 100 000 och 999 999. Det är 
något vagt. Sigge tar upp jaktskyttets särställning med egen anläggning. Hur ska det hanteras? Där 
har styrelsen uppfattat att kommunen inte tänkt på det. Avtalet på jaktskyttet har en annan löptid 
och löper därför till 2027.  Kommunen har pratat om att man vill ha ett avtal för hela Hugelsta 
inklusive jaktskyttet. Daniel Silvborn har i de samtalen hävdat att kommunen äger allt som står på 
kommunal mark d v s även jaktskytteanläggningen. Där har dock samskyttet lång och omfattande 
dokumentation på motsatsen vilket vi har tagit upp med Mattias och Daniel. De mötena ska 
fortsätta men inget nytt datum är satt för möte. Lena lyfter bågskyttet i det ärendet där klubben 
själv har sökt bygglov och bekostat byggnaderna på anläggningen. Även banan är till största delen 
bekostad av föreningen. Kommunen byggde ca 1/3 av banan och resterande av föreningen i 
begynnelsen. 
 
Tomas Soldin undrar över hur det gått med efterfrågad hyresreduktion för Munktellarenan. Både 
Corona och vattenskador har begränsat verksamheten i arenan för föreningarna. Där uppgav 
Mattias Albers på möte att arenan varit tillgänglig för föreningarna och att hyran ändå är så låg så 
att den inte kommer att sänkas. Samtliga föreningar med verksamhet i skyttelokalerna har 
uppfattat att arenan varit stängd och att vi därför varit utestängda. Verksamheten har legat nere. 
Hyran har betalts enligt avtal så att hävda att det är billigt är inget giltigt argument i 
sammanhanget. Diskussionen om hyresreduktion ska återupptas med kommunen. 
 
H-vall 
Arbetet pågår på nytt. Det har varit stoppat pga. vintern men är åter i gång och då kommer det åter 
massor till Hugelsta. Frense har en ny projektledare och det har varit en del inledande strul. Bl a har 
väldigt blöta massor körts upp och lagt på H-vall. Det har förvandlat vallen till lervälling. Nu är stora 
mängder av detta flyttat till I-vall för torkning. H-vallen kommer även få en del ny dränering och 
vägtrummor då dessa kört sönder. Vallarna kommer att justeras med grävmaskin för att få sin 
slutliga form. För att hålla ordning på projektet så hålls nu veckovisa avstämningsmöten mellan 
samskyttet och entreprenören. 
 
6 BESLUT OCH PROJEKT     
 
Eskilstuna skidskytte 
Ny förening har ansökt om medlemskap i samskyttet. Vi har ännu för lite info om medlemmar och 
verksamhet så det får presenteras vid ett senare tillfälle. 
 
Förråd i markörgraven och skåp i kassunen 
Tomas Maxe presenterar det han fått fram och de dokumenten är bilagda. 
 
Egenkontroll skjutbanor 
Inget avhandlat 
. 
7 Övriga frågor 
Skyttehistoriken från paviljongen behöver återställas efter renoveringen. Tomas Soldin meddelar 
att bilderna finns sparade i lokalerna i Munktell. De tog hand om dem vid renoveringen. 
 
8 NÄSTA MÖTE 
22/4 årsmöte 18:30. Styrelsen träffas digitalt 17:30.  
  



 

 

9 MÖTETS AVSLUTANDE      
Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.  
  
    
Vid protokollet      Justeras  
  
  

Lennart Ekström  Tomas Soldin 
 
Lennart Ekström    Tomas Soldin Via e-post 2021-04-14 
  
Ordförande  
  
  
 
 
Per Lundquist 
  



 

 

 

 



 

 

 

 


